

مجموعة تداول السعودية Saudi Tadawul Group

Saudi Tadawul Group Holding Co. Voting Results of the General Assembly Meeting Agenda

Location: Riyadh - via modern technology (Remotely)
Date: Thursday, 01 January 2026
Corresponding to 12 Rajab 1447 AH

Time: 07:00 PM

شركة مجموعة تداول السعودية القابضة نتائج التصويت على جدول أعمال الجمعية العامة

المكان: مدينة الرياض - عبر وسائل التقنية الحديثة (عن بُعد)
اليوم: الخميس 12 رجب 1447 هـ
الموافق 01 يناير 2026 م

الوقت: الساعة السابعة (7:00) مساءً

First:

Approved the election of the Board members from among the candidates for the next term, commencing from 02 January 2026 and for a period of four years, ending on 01 January 2030.

1. Mr. Mazen Abdulrazzaq AlRomaih
2. Mr. Yazeed Abdulrahman AlHumaid
3. Ms. Rania Mahmoud Nashar
4. Eng. Khalid Abdullah AlHussan
5. Eng. Olayan Mohammed AlWetaid
6. Mr. Sabti Sulaiman AlSabti
7. Mr. Xavier Robert Rolet
8. Mr. Abdullah Fahad AlAbduljabbar
9. Mr. Mohammed Saeed AlShammasi

الموافقة على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة من بين المرشحين للدورة القادمة والتي تبدأ من تاريخ 02 يناير 2026م ومدتها أربع سنوات، حيث تنتهي بتاريخ 01 يناير 2030م.

1. الأستاذ/ مازن بن عبدالرزاق الرميح
2. الأستاذ/ يزيد بن عبدالرحمن الحميد
3. الأستاذة/ رانيا بنت محمود نشار
4. المهندس/ خالد بن عبدالله الحصان
5. المهندس/ عليان بن محمد ال وتيد
6. الأستاذ/ سبتي بن سليمان السبتي
7. الأستاذ/ إكسافير روبرت روليت
8. الأستاذ/ عبدالله بن فهد العبدالجبار
9. الأستاذ/ محمد بن سعيد الشماسي

أولاً:

Second:

Approved delegating the elected Board of Directors by Ordinary General Assembly of its authorization power referred to in Paragraph (1) of Article (27) of the Companies Law, for a year from the date of Ordinary General Assembly's approval to the delegation or until the end of the current term of the Board of Directors, whichever is earlier. Such delegation or until the end of the requirements stipulated in the Implementing Regulation of the Companies Law for Listed Joint Stock Companies.

الموافقة على تفويض مجلس الإدارة المنتخب بصلاحيته الجمعية العامة العادية بالتفويض الوارد في الفقرة (1) من المادة (27) من نظام الشركات، وذلك لمدة عام من تاريخ موافقة الجمعية العامة العادية أو حتى نهاية دورة مجلس الإدارة المفوض أيهما أسبق، وذلك وفقاً للائحة التنفيذية لنظام الشركات الخاصة بشركات المساهمة المدرجة.

ثانياً: